
Здравейте, 
  
майка съм на две деца, но имам близки приятелски многодетни семейства и съм на 
мнение, че 
многодетните семейства трябва да се ползват с предимство при приема в първи клас.   
  
Поздрави! 
Зорница Генчева 
 


